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午後（P.M.）                                 ○ 

         △糖尿病特別予約のみ (Only for DM patient with special reservations) 

 

 〔ご挨拶〕 

私は日本語、英語と中国語三か国語が話せます。私は総合内科・高血圧症・糖尿病・高脂血

症等生活習慣病専門外来・甲状腺疾患診療及び一般健診・企業健診・渡航健診をご担当し

ています。日本人の診療を行いながら、同様に在日外国人の診療も積極的にサポートしてお

ります。どうぞ宜しくお願い申しあげます。 

 〔Greeting〕 

I can speak Japanese, English and Chinese three languages. I have been treating Japanese 

patients and the foreigner residents especially who have language problems. I am in charge of 

general medicine and specialized medical treatment of lifestyle-related diseases such as 

hypertension, diabetes, hyperlipidemia and thyroid diseases. Meanwhile I am also in charge of 

regular medical check-up, occupational health check-up and voyage medical examination. I 

hope that all of you are healthy and everything is going well in Japan. 

 〔问候〕 

我能说日語,英語和中文 3 国語言。我正在一边进行日本人的诊疗，一边也同時积极進行在

日外国人的诊疗和健康診断。我担当综合内科诊疗、高血压、糖尿病、高血脂病等々的生

活习惯病和甲状腺疾病专家门诊、一般健診、企业健診以及海外留学健診。如果能帮助你

和你的家人更健康長寿, 我将感到非常高兴。 


